
Zápisnica č. 3 
zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Obce Podhorany, 

 na základe rokovacieho poriadku konaného dňa 30. 06. 2022    
___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:            Starostka obce - Ľubica Potocká  

                            Poslanci – Ján Bľanda, Peter Eliáš, Marek Ficko,  

        Marián Kažimír (ktorý prišiel na zasadnutie o 30 minút neskôr),  

        Simona van Nuil 

  Ospravedlnení poslanci - Miroslav Golenovský, Jozef Ungvarský 

 

Ďalší prítomní:  Hlavná kontrolórka obce - Ing. Jarmila Stopková 

 

Verejnosť – p. Bednár Jozef, p. Bindas Jozef, p. Dadej Tomáš, p. Eliáš Matúš, 
p. Gajdoš Marek, p. Kuchárová Miroslava, p. Leško Radovan, p. 
Maťaš Marek, p. Migašová Jana, p. Paľa Lukáš, p. Poklembová 
Emília, p. Trinacová Valia, p. Ungvarský Jozef, p. Záleha Jozef, 

p. Zálehová Beáta 

   

 

PROGRAM: 

 

1. Otvorenie: 

 a) Schválenie programu rokovania 

 b) Určenie overovateľov zápisnice  

2. Zloženie sľubu nového poslanca OZ  

3. Schválenie Záverečného účtu obce za rok 2021 

4. Príprava na voľby 2022: 

a) Schválenie počtu poslancov v novom volebnom období 2022-2026 

b) Schválenie rozsahu výkonu starostu obce na nové volebné obdobie 2022-2026 

c) Schválenie volebných obvodov obce Podhorany 

5. Schválenie Zmluvy o prevedení vodovodu do správy VVS, a. s. 

6. Rôzne  

a) Schválenie príspevku pre farnosť Podhorany 

b) Prerokovanie úpravy potoka č. domu 76 a č. domu 77 

7. Záver 

 
 
 
 
 
 
 



K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 
Zasadnutie OZ otvorila Ľubica Potocká, starostka obce. Privítala všetkých prítomných. Hostí 
oboznámila s pravidlami správania sa na OZ. Oznámila, že zasadnutie bude nahrávané a prísediaci 
hostia s nahrávaním súhlasia. Nahrávka bude zverejnená na webovej stránke obce Podhorany  
pod číslom  

a) Schválenie programu zasadnutia 
Pani starostka prečítala program a dodala, že boli pridané ďalšie dva body do programu 
v časti Rôzne na podnet p. Eliáša. Následne dala schváliť program rokovania. OZ program 
jednohlasne odsúhlasilo. 

 
Hlasovanie:                 za:                                   4  
                                     proti :                        0  
                                        zdržal sa:                           0  
  neprítomní pri hlasovaní:  3 (p. Golenovský, p. Kažimír,  
  p. Ungvarský – bez mandátu) 
 

Uznesenie č. 11-2022/OZ 
Obecné zastupiteľstvo v Podhoranoch  
A.  schvaľuje  
1. Program rokovania. 
 
 

b) Určenie overovateľov zápisnice 
 

Overovatelia zápisnice: Ján Bľanda, Peter Eliáš, 
 

Hlasovanie:                 za:                                   4  
                                     proti :                        0  
                                        zdržal sa:                           0  
  neprítomní pri hlasovaní:  3 (p. Golenovský, p. Kažimír,  
  p. Ungvarský – bez mandátu) 
 

Uznesenie č. 12-2022/OZ 
Obecné zastupiteľstvo v Podhoranoch  
A.  schvaľuje  
1. Overovateľov zápisnice. 
 
 
K bodu 2. Zloženie sľubu nového poslanca OZ  
Na predchádzajúcom zasadnutí bol vylosovaný nový poslanec p. Adamčík, ktorý mal nastúpiť 
po p. Verešpejovi. V súlade s § 192 ods. 1 a 2 zákona č. 180/2014 Z.z. o podmienkach výkonu 
volebného práva a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov: Ak zanikol 
mandát poslanca obecného zastupiteľstva, nastupuje ako náhradník kandidát, ktorý získal najväčší 
počet platných hlasov vo volebnom obvode, v ktorom zanikol mandát. V prípade rovnosti hlasov sa 
postupuje primerane podľa § 189 ods. 2 a 3. Pán Adamčík sa vzdal mandátu poslanca. Náhradným 
kandidátom v zmysle Zápisnice miestnej volebnej komisie o hlasovaní vo voľbách do obecného 
zastupiteľstva obce Podhorany podľa počtu získaných platných hlasov bol pán Mizačko. ktorý tiež 
tento mandát odmietol. Následne bol oslovený ďalší kandidát, p. Čengeri Jakub, ktorý tiež odmietol 
byť poslancom OZ. Ďalej bol oslovený pán Sabol Ľubomír, ktorý odmietol mandát poslanca OZ. 
Ďalej podľa počtu hlasov v zmysle Zápisnice miestnej volebnej komisie o hlasovaní vo voľbách  
do obecného zastupiteľstva obce Podhorany nasledoval p. Ungvarský Jozef, ktorý túto funkciu 
prijal a akonáhle bude prítomný v Podhoranoch, tak sa zúčastní zasadnutia OZ a zloží sľub poslanca 
OZ Podhorany. 



 
 
K bodu 3. Schválenie Záverečného účtu obce za rok 2021 
Poslancom OZ Podhorany bol predložený Návrh záverečného účtu obce za rok 2021 zo dňa 31. 05. 
2022, ktoré spracovala Ing. Kristína Ilavská zo spoločnosti Úradovňa plus, s. r. o. Následne pani 
kontrolórka Ing. Stopková prečítala svoje stanovisko a oboznámila poslancov, že z účtovnej závierky 
bolo zistené, že obec k 31. 12. 2021 mala z bežného a kapitálového rozpočtu 

prebytok v sume 42.596,75€  
a prečítala poslancom OZ záver k tomuto návrhu s nasledovnými bodmi: 

Návrh záverečného účtu Obce Podhorany za rok 2021 je spracovaný v súlade s príslušnými 
ustanoveniami § 16 zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a obsahuje všetky 
predpísané náležitosti podľa § 16 ods. 5 citovaného zákona. 
 

Návrh záverečného účtu Obce Podhorany za rok 2021 v zmysle § 9 ods. 2 zákona o obecnom 
zriadení a § 16 ods. 9 zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy bol zverejnený najmenej 
na 15 dní spôsobom v obci obvyklým. 
 

Riadna účtovná závierka za rok 2021 a hospodárenie obce za rok 2021 v súlade s § 9 ods. 4 
zákona o obecnom zriadení a § 16 ods.3 zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy do 
dňa schvaľovanie záverečného účtu  nebola overené audítorom. 

 
Účtovná závierka za rok 2021 bola vykonaná podľa zákona č 431/2002 Z. z. o účtovníctve v z. 

n. p. Účtovná závierka za rok 2021 vyjadruje  vo všetkých významných súvislostiach finančnú situáciu 
Obce Podhorany k 31.12.2021 a výsledok hospodárenia za uvedený rok je v súlade so zákonom č. 
431/2002 Z. z. o účtovníctve v z. n. p. 
 
Pani Stopková je stotožnená s návrhom a odporúča poslancom OZ tento Záverečný účet za rok 2021 
schváliť bez výhrad. 
Pani Poklembová sa spýtala, či bude zverejnený aj na webstránke na obce. Pani starostka 
informovala, že po schválení záverečného účtu OZ bude vyvesený na obecnej tabuli.  
 
Tento Záverečný účet bude následne overené audítorom do konca roka 2022. 
 
Pani starostka dala hlasovať za Záverečný účet obce za rok 2021. OZ tento návrh jednohlasne 
odsúhlasilo. 
 
Hlasovanie:                 za:                                   4  
                                     proti :                        0  
                                        zdržal sa:                           0  
  neprítomní pri hlasovaní:  3 (p. Golenovský, p. Kažimír,  
  p. Ungvarský – bez mandátu) 

Uznesenie č. 13-2022/OZ 
Obecné zastupiteľstvo v Podhoranoch  
A.  schvaľuje  
1. Záverečný účet obce a hospodárenie obce za rok 2021 s prebytkom 42.596,75 €. 
 
B.  berie na vedomie  
1. Správu a stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu obce za rok 2021.  
 
 
 
 
 
 



 
K bodu 4. Príprava na voľby 2022 
Pani starostka informovala poslancov OZ ohľadom volieb v roku 2022. Po prvýkrát sa budú konať 
voľby do orgánov samosprávy obcí a voľby do orgánov samosprávnych krajov v rovnaký deň 
a v rovnakom čase a to:  

29. októbra 2022 od 07:00 do 20:00. 
Aktuálne informácie sú na webstránke ministerstva vnútra: https://www.minv.sk/?volby-selfgov22 

Obec bude včas občanov informovať o podmienkach volieb. Informovala poslancov o novinkách, 
ktoré budú tento rok zavedené ako napr.: 

- výsledky volieb posiela volebná komisia výlučne elektronicky a to najprv výsledky z volieb 
do orgánov samosprávneho kraja a potom výsledky do orgánov samosprávy obce;  

- bude len jedna volebná komisia pre obidvoje voľby;  
- občania, ktorí by boli v karanténe a nemôžu sa zúčastniť volieb, bude im umožnené, že prídu 

členovia komisie z Kapušian za ním s urnami na volebné lístky. 
-  

Na prípravu volieb je potrebné, aby poslanci OZ obcí schválili do 20. 07. 2022 nasledovné body: 

 
a) Schválenie počtu poslancov v novom volebnom období 2022-2026 

Pani starostka predložila Návrh na určenie počtu poslancov Obec Podhorany na nové 
volebné obdobie r. 2022-2026.  V zmysle § 11 ods. 3 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v znení zmien a doplnkov, OZ je vyhradené určiť pred voľbami počet poslancov  
na celé volebné obdobie 2022-2026. 
Počet poslancov sa určuje v závislosti od počtu obyvateľov podľa citovaného ustanovenia 
zákona o obecnom zriadení takto: 
... 
Po c) od 501 do 1000 obyvateľov obce 5 až 7 poslancov. 
... 
Obec Podhorany mala k 31. 12. 2021 879 obyvateľov, t. z., že počet poslancov môže byť 
od 5 do 7. 
Poslanci sa zhodli na počte 7. Pani starostka dala hlasovať za počet poslancov OZ do 
nového volebného obdobia na číslo 7. OZ návrh jednohlasne odsúhlasilo. 

 
Hlasovanie:                 za:                                   4  
                                     proti :                        0  
                                        zdržal sa:                           0  
  neprítomní pri hlasovaní:  3 (p. Golenovský, p. Kažimír,  
  p. Ungvarský – bez mandátu) 
 

Uznesenie č. 14-2022/OZ 
Obecné zastupiteľstvo v Podhoranoch  
A. určuje   
1. V súlade s § 11 ods. 3 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. počet poslancov obce   
    Podhorany v novom volebnom období 2022-2026 na 7 (sedem). 
 
 
 
 
 
 
 
 



b) Schválenie rozsahu výkonu starostu obce na nové volebné obdobie 2022-2026 
Pani starostka predložila Návrh na určenie rozsahu výkonu funkcie starostu obce Podhorany 
na nové volebné obdobie 2022-2026 na 1, t. z. v plnom rozsahu a nie na polovičný úväzok. 
OZ návrh jednohlasne odsúhlasilo. 

Hlasovanie:                 za:                                   4  
                                     proti :                        0  
                                        zdržal sa:                           0  
  neprítomní pri hlasovaní:  3 (p. Golenovský, p. Kažimír,  
  p. Ungvarský – bez mandátu) 

Uznesenie č. 15-2022/OZ 
Obecné zastupiteľstvo v Podhoranoch  
A. určuje   
1. V súlade s § 11 ods. 4 písm. i) zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. rozsah výkonu 
funkcie starostu obce Podhorany v novom volebnom období 2022-2026 v rozsahu 1, t. z. v plnom 
rozsahu.   
 
 

c) Schválenie volebných obvodov obce Podhorany 
Pani starostka predložila Návrh na určenie volebných obvodov v obci Podhorany  
pre voľby poslancov do obecného zastupiteľstva pre volebné obdobie 2022-2026. Počet 
volebných obvodov sa odvíja od počtu poslancov v OZ. Obecné zastupiteľstvo tento návrh 
jednohlasne odsúhlasilo.  

Hlasovanie:                 za:                                   4  
                                     proti :                        0  
                                        zdržal sa:                           0  
  neprítomní pri hlasovaní:  3 (p. Golenovský, p. Kažimír, 
  p. Ungvarský – bez mandátu) 

Uznesenie č. 16-2022/OZ 
Obecné zastupiteľstvo v Podhoranoch  
A. určuje   
1. V súlade s § 166 zákona č. 180/2014 Zb. o podmienkach výkonu volebného práva a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov v z. n. p. volebné obvody pre voľby poslancov do obecného 
zastupiteľstva pre volebné obdobie 2022-2026 na 1 (jeden) volebný obvod. 
 
 
K bodu 5. Schválenie Zmluvy o prevedení vodovodu do správy VVS, a. s. 
(podrobnejšie viď nahrávka) 
Pani starostka prečítala zmluvu vo veci zverenia majetku obce do správy VVS, a. s. Vo štvrtok  
07. 07. 2022 prídu zamestnanci VVS, a. s. do Podhorian, ktorí sa stretnú so všetkými účastníkmi, 
ktorí sa chcú pripojiť na vodovod. Spoločnosť Mazad s. r. o. prekope za jeden deň cez cestu priekopu 
na potrubie a na druhý deň, by mali zamestnanci VVS, a. s. položiť potrubie a na ďalší deň, by sa 
malo zakopať. Všetci účastníci a obyvatelia na hornej ulici budú vopred upozornení, že cesta bude 2 
dni rozkopaná a nebude sa dať cez ňu prechádzať.  
Ohľadom pripojenia MŠ a obecného úradu na tento vodovod, by sa mal vyjadriť pán Seman, ktorý 
prepočíta, aké dlhé potrubie bude potrebné a či by tam bol dostatočný tlak vody, aká by bola 
spotreba, atď.  
Pani Poklembová sa spýtala, či sa pri jej dome dá spojiť potrubie s Chmeľoveckým potrubím. Pán 
Ficko jej vysvetlil, že ten vodojem nestíha pre obidve obce. Ďalej sa viedla diskusia o nákupe šácht 
a výkopových prácach, ktoré si zúčastnení hradia sami.  
Pán Kažimír prišiel na OZ.  
Pani starostka dala hlasovať za tento návrh. OZ ho jednohlasne schválilo. 
 
 
 



 Hlasovanie:                 za:                                   5  
                                     proti :                        0  
                                        zdržal sa:                           0  
  neprítomní pri hlasovaní:  2 (p. Golenovský, p. Ungvarský -bez mandátu) 

Uznesenie č. 17-2022/OZ 
Obecné zastupiteľstvo v Podhoranoch  
A. prerokovalo 
1. Zverenie majetku obce (vodovod) do správy VVS, a. s. bez pripomienok. 
 
B. schvaľuje 
1. Zverenie majetku obce vodovod ...... do správy pre VVS, a. s. s obstarávacou cenou.....,- € 
2. Podstatné náležitosti zmluvy o zverení majetku obce do správy VVS, a. s. (definovať zverený     
    majetok, platobné podmienky, účel majetku, čas výkonu správy, najdôležitejšie práva a povinnosti      
    zmluvných strán) 
 
 
K bodu 6. Rôzne (podrobnejšie viď nahrávka) 
 

a) Schválenie príspevku pre farnosť Podhorany 
Pán Eliáš predložil návrh na príspevok na rekonštrukciu kostola v Podhoranoch. Keďže 
rekonštrukcia si vyžiadala väčší obnos peňazí ako sa plánovalo, navrhol, či by obec nemohla  
na túto rekonštrukciu prispieť z rozpočtu. Pán Ficko spomenul, že za to môžu aj zvýšené náklady  
na materiál, tak isto, že kostol je historická pamiatka. Pani starostka spomenula, že rozpočty budú 
krátené vzhľadom k situácii vo vláde SR. Obce a mestá sú momentálne v štrajkovej pohotovosti, 
kvôli znižovaniu rozpočtov samospráv. Navrhla počkať so schválením po 3.Q, kedy bude 
v dispozícii čerpanie rozpočtu. Poznamenala, že aj keď to poslanci schvália ona to nemusí 
podpísať. Dodala, že nedostala ešte žiadnu žiadosť od pána farára. Pán Eliáš povedal, že ju určite 
dostane. 
Pán Dadej sa spýtal, či bolo potrebné podlahové kúrenie v kostole. Pán Ficko povedal,  
že podlahové kúrenie sa už dáva do modernejších kostolov.  
Pán Bindas poznamenal, že by bolo dôležitejšie kostol odvodniť (spraviť drenáž). Pán Eliáš 
povedal, že to nie je potrebné. 
Nasledovala debata ohľadom financií na rekonštrukciu, kde pán Ficko povedal, že farnosť má 
33.000,- € vlastných a zobrali pôžičku 50.000,-€ a chybuje im určite okolo 5.000,-€. 
Pán Kažimír a pani Van Nuil navrhli schváliť polovicu, t.j. 2.000,-€ a druhú polovicu, t. j. 2.000,- 
€, v septembri. Poznamenali, že by farnosť mala najprv vyčísliť sumu na rekonštrukciu.  
Pán Eliáš a pán Ficko s tým nesúhlasili.  
Pani starostka dala hlasovať za návrh 4.000,-€. OZ tento príspevok odsúhlasil. 

Hlasovanie:                 za:                                   3  
                                     proti :                        0  
                                        zdržal sa:                           2 (p. Kažimír, p. Van Nuil)  
  neprítomní pri hlasovaní:  2 (p. Golenovský, p. Ungvarský -bez mandátu) 

Uznesenie č. 18-2022/OZ 
Obecné zastupiteľstvo v Podhoranoch  
A. schvaľuje 
1. Príspevok pre farnosť Podhorany v sume 4.000,-€ na rekonštrukciu kostola. 
 
 
 
 

 

 



 

 
b) Prerokovanie úpravy potoka č. domu 76 a č. domu 77 

Pani starostka pripomenula situáciu potoka medzi domom č. 76 a 77. Pán Mankoš zo 
spoločnosti Mazad s. r. o. sa bol na stav pozrieť, povedal, že je to dosť hlboké (na niektorých 
miestach až do 3 metrov) a treba tam veľké rúry. Potok ide cez obecný pozemok, ale pani 
starostka dala preveriť, či nepatrí pod správu Bodrogu. Keď bude vedieť cenu, dá poslancom 
OZ vedieť. Občania z domov 76 a 77 si zatiaľ breh vyčistia sami. 
 

Ďalšie otázky v rámci bodu Rôzne: 
- Pán Eliáš sa spýtal, či je projekt na renováciu kultúrneho domu schválený. Pani starostka 

povedala, že projekt je v prvej fáze v poriadku. Peniaze sú už na účte MAS Šafrán. Oni 
skontrolujú, či bolo čerpanie v poriadku. Do konca augusta by mala byť rekonštrukcia 
hotová. V cene je výmena podlahy za epoxidovú, výmena okien a dverí, osvetlenia (ktoré 
vyberie OZ), stierky stien a plafónu a elektrické zásuvky.  

- Pán Ficko povedal, prečo bolo menené ozvučenie Domu nádeje v Podhoranoch. Boli 
menené reproduktory a aj zosilovač.   

- Pani starostka informovala o voľbe nového hlavného kontrolóra obce Podhorany, keďže 
pani Ing. Stopková skončila svoj pracovný pomer k 30. 06. 2022. Spýtala sa OZ, či poslanci 
chcú voliť verejne alebo tajne. Dala hlasovať za hlasovanie tajne. OZ to jednohlasne 
schválilo.  

Hlasovanie:                 za:                                   5  
                                     proti :                        0  
                                        zdržal sa:                           0     
 neprítomní pri hlasovaní:  2 (p. Golenovský, p. Ungvarský -bez mandátu) 
Uznesenie č. 19-2022/OZ 
Obecné zastupiteľstvo v Podhoranoch  
A. schvaľuje 
1. Voľba hlavného kontrolóra obce Podhorany sa uskutoční tajne. 
2. Termín výberového konania na hlavného kontrolóra obce bude 23. 08. 2022. 
 
 

- Pán Paľa poznamenal, že na webstránke obce nie je zverejnená Zmluva o dielo 
s Úradovňou, s. r. o., ktorá spracováva účtovníctvo obce. Povedal, že teda zmluva je 
neplatná. Pani starostka povedala, že tam je. Pán Paľa tvrdil, že nie je, čo potvrdila aj pani 
kontrolórka.  
Pani starostka to preverí. 

- Pán Bindas navrhol, aby sa ohradil cintorín a zasypala skládka, ktorá je pri cintoríne. 
Poslanci spomenuli, že o ohradení cintorína sa už rozhodli na predošlom zastupiteľstve. Pán 
Ficko osloví pána Jakaba, či by vyhotovil plot zo zadnej časti cintorína, pri Dome nádeje 
Podhorany. Pán Ficko bude poslancov informovať do 08. júla 2022, či pán Jakab s tým 
súhlasí. 

- Pán Ficko sa spýtal, koľko stojí objednávka cisterny vody. Pani starostka povedala,  
že objednáva vodu z Demjaty – cez DHZ Demjata. 

- Pani Van Nuil sa spýtala, či je už namontovaná kamera pred OcÚ, ktorá by mala pod 
kontrolou aj AED defibrilátor. Pani starostka povedala, že ju už objednala. 

- Pán Záleha sa spýtal, ako to vyzerá s vodovodom pre celú obec. Pani starostka povedala,  
že bola na sedení s pánom Kalinákom – riaditeľom Závodu Prešov VVS, a. s. a zajtra (t.j. 
01.07.2022) by mali mať Vodárne výberové konanie na zhotoviteľa Tulčicko – 
Ternianskeho skupinového vodovodu, Vodárne by chceli do roku 2023 vodovod spustiť. 
Vodárne sumu, ktorá bude chybovať pri výstavbe doplatia z vlastných zdrojov. 

 
 



- Pán Leško navrhol, či by OZ nechcelo založiť stavebnú komisiu obce. Pretože sa v obci 
masívne stavajú nové domy, ale obec nie je pripravená na taký nápor ľudí (ani infraštruktúra, 
ani voda v obci, atď). Pani starostka povedala, že by sa navrhlo uznesenie do VZN obce 
o zastavanosti obci, že by bolo nariadené, aby mal každý pozemok maximálne zastavanú 
plochu 25% alebo založiť stavebnú komisiu obce. Pani Poklembová tiež upozornila, že to 
takto nemôže ísť ďalej, pretože nielen voda je problém, ale aj kanalizácia a prudké dažde, 
ktoré spôsobujú následné vytopenie susedných pozemkov. OZ sa rozhodlo, že založí 
Stavebnú komisiu obce Podhorany, ktoré bude pozostávať z celkovo 5 členov - 2 poslanci OZ 
a 2 občania Podhorian a jeden bude pán Turčan zo Stavebného úradu Fulianka. Pán Leško sa 
prihlásil za občanov, ostatní sa môžu prihlásiť do 23. 08. 2022, kedy bude nasledujúce 
zasadnutie OZ. 

- Pán Ficko navrhol, aby sa obec zapojila do projektu z Plánu obnovy a požiadala o grant na 
kanalizáciu obce. 

- Pán Paľa povedal, aby tí čo kopali elektrinu, prišli dosypať hlinu, pretože tam je veľká 
priekopa stále. 

- Pani Kuchárová spomenula, že by bolo potrebné opraviť chodník pred kostolom, ktorý sa 
prepadáva. Pani starostka zavolá firmu, ktorá to príde opraviť. 

- Pán Eliáš Matúš sa spýtal, či sa bude niečo robiť s detským ihriskom pre MŠ. Pani starostka 
oznámila, že spolu s pani riaditeľkou už kúpili novú zostavu s hojdačkou a šmýkačkou. Ešte 
sa spýtal, či sa ihrisko nedá aj vyrovnať a odstrániť panel, ktorý je tam zbytočný 
a nebezpečný. Navrhol, že by spolu s členmi DHZ vedel zabezpečiť úpravu tohto ihriska. Pán 
Eliáš si to zoberie na starosti.  

- Pán Paľa sa spýtal, či sa občania, ktorí majú záhrady do ich cesty, budú môcť pripojiť na 
vodovod. Pani starostka povedala, že preverí, či sú všetci oslovení a či to bude možné zo 
strany VVS, a. s. 

- Pán Paľa sa spýtal, aká pôžička bola spomenutá v Záverečnom účte. Dala sa požiadavka,  
aby bola táto pôžička schválená ako nenávratná pre obec. 

- Ďalej sa pán Paľa opýtal, či bude možné nahliadnuť do projektu na rekonštrukciu 
kultúrneho domu a či bude zverejnené čerpanie financií na túto rekonštrukciu. Pani starostka 
povedala, že si občania môžu projekt pozrieť na obecnom úrade. Pani kontrolórka povedala, 
že projekty sa väčšinou nezverejňujú na stránkach. 

- Pán Paľa sa spýtal, prečo nie je zverejnená posledná Zápisnica zo zasadnutia OZ zo dňa  
26. 04. 2022. Pani kontrolórka to potvrdila, že nie je zverejnená. Poznamenal, že jej to 
urgoval aj emailom, ale ona na to nereagovala. Pani starostka povedala, že ju zverejní do 
zajtra (t.j. 01. 07. 2022). A nahrávka sa musí kvôli GDPR upraviť, pretože na poslednom 
zastupiteľstve sa spomínali mená osôb, ktoré neboli prítomné. Potom dodal, že či by nemala 
byť zápisnica podrobnejšie spísaná. Pani starostka sa na to opýta kompetentných.  
Pani Van Nuil sa ohradila, že v Zápisnici sú vždy spísané všetky body zo zastupiteľstiev a sú 
dostupné aj nahrávky. 

-  Pani Poklembová sa spýtala, či sa bude niečo robiť s kontajnermi na sklo na ich ulici, ktoré 
majú zlomené kolieska. Mali by prísť a vysypať ho, len tam musia prísť pomôcť naložiť  
na smetiarske auto.  

 
Pani starostka poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie OZ. 

Zasadnutie OZ bolo ukončené o 21:45 hod. 

 

 

Zapísala: Simona Van Nuil    

 

 

        .....................................................      

           Ľubica Potocká, starostka obce 


